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AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT

ACTA  DE  LA  SESSIÓ  ORDINÀRIA  CELEBRADA  PEL  PLE  DE  LA
CORPORACIÓ MUNICIPAL REUNIDA EN PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA 28  DE
NOVEMBRE  2017

Dia:  26 De Novembre  de 2017.
Hora: 20 hores trenta minuts
Lloc saló d’actes de l’ajuntament

Hi assisteixen:
               
Sr. Gabriel Ferrà Martorell                    IPG                 
Sra. M. Immaculada Riera Matas      IPG
Sr. Francesc Canyelles Marqués                  IPG
Sr. Joan Antoni Planells Rosselló                 IPG
Sra. Margalida Morell Martorell                   IPG
Sr. Toni Marí Ensenyat                                PSIB-PSOE 
Sr. Eladi Tomàs Arruga                       PSIB-PSOE  
Sra. Maria I. Martorell Pons            PSIB-PSOE
Sra Aina Matas Pons                                   PSIB-PSOE
Sra. Margarita Martorell Ribot            PP
Sr. Antonio Deudero Mayans            PP

La Secretaria-Interventora

Margarita Mulet Cañellas

      1.- Aprovació actes sessions  dels dies 31 d’octubre i 21 de novembre de
2017

       A l’acta del dia 31 d’octubre es fan les següents modificacions:

Al punt Precs i Preguntes a on diu: 

«Per part del Senyor Batle es lliuren al s regidors exemplars del Llibre elaborat pel
CIM : Municipis transparents,  Municipis democràtics « , haurà de dir: « Per part del
Senyor Batle es lliuren al  s regidors exemplars del Llibre elaborat per la FELIB :
Municipis transparents,  Municipis democràtics
      A on diu: « ja que aquest arbre ja havia caigut una altra vegada i se va haver de
replantar», haurà de dir: ja que aquest arbre ja havia caigut una altra vegada i va
rebrotar una branca «

Efectuades aquestes modificacions, s’aprova l’acta per unanimitat

              S’aprova per unanimitat l’acta del dia 21 de novembre de 2017

 
      2.- Presa de Possessió de la Regidora  Senyora Aina Matas Pons

Vist  que  amb  data  11  d’octubre  de  2017,  es  va  presentar  la  renúncia
expressa pel Senyor Jesús Esteban Carracón del grup municipal PSIB-PSOE al càrrec



de Regidor, del com va prendre possessió en data 13 de juny de 2015, per les raons
personals

Vist que amb data 20 de novembre de 2017 s'ha rebut de la Junta Electoral
la  credencial  acreditativa  de  la  condició  d'electe  a  favor  del  candidat  al  que
correspon cobrir  la vacant produïda,  en concret en la figura de la Senyora Aina
Matas Pons

Vist l'Informe de Secretaria , i de conformitat amb el que es disposa en els
articles  9.4  del  Reglament  d'Organització,  Funcionament  i  Règim  Jurídic  de  les
Entitats Locals aprovat per Reial decret 2586/1986, de 28 de novembre i 182 de la
Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny, del Règim Electoral General, el Ple a proposta
de la Comissió Informativa d’ assumptes generals, adopta per unanimitat el següent

ACORD

Acceptar la presa de possessió de la Senyora Aina Matas Pons del càrrec de
Regidor de l'Ajuntament en substitució del Senyor Jesús Esteban Carrascón, després
de la renúncia voluntària d'est.

I per a això i complint amb el procediment legalment establert, i en concret
l’article 1 del Reial  decret 707/1979, de 5 d'abril,  regulador de la fórmula per a
presa de possessió de càrrecs o funcions públiques, l'Alcalde passa a preguntar a la
Senyora Aina Matas Pons si:

«Jureu o prometeu per la vostra consciència i  honor complir fidelment les
obligacions del càrrec de Regidor de l'Ajuntament de Puigpunyent, amb lleialtat al
Rei, i guardar i fer guardar la Constitució, com a norma fonamental de l'Estat? «, a
lo que la Senyora Aina Matas Pons contesta: Si promet

A  continuació,  el  Sr.  Alcalde  pronuncia  unes  paraules  de  benvinguda,
desitjant a la nova regidora tota classe d’encerts amb la seva funció i no dubtant
que les seves aportacions seran en benefici del poble

El Senyor Toni Marí del grup Municipal PSIB-PSOE i el Senyor Antonio Deudero
del grup Municipal  PP, també donen la benvinguda a la nova regidora

Després de la presa de possessió com a Regidora s'incorpora a la Sessió la
Senyora Aina Matas Pons

     3.- Nomenament de la Senyora  Maria Teresa Pons Picó com Jutgessa  de Pau substituta
de Puigpunyent
        
 

Considerant que en aquest Municipi està vacant el càrrec de Jutge de Pau
substitut.

Considerant que amb data 4 de novembre de 2017, es va publicar al  BOIB
número 135 , el Bàndol del Sr. Alcalde d'aquest Ajuntament, pel qual s'obre període
de presentació d'instàncies per cobrir els càrrecs de Jutge de Pau, substitut, en el
Municipi de  Puigpunyent sent exposat al BOIB, en tauler d'anuncis de l'Ajuntament,
i a la seu electrònica d’aquest Ajuntament des de el dia 5 de novembre al 19 de
novembre de 2017



Finalitzat el termini de presentació de sol·licituds, s’ha presentat una sola , la
de la Senyora Maria Teresa Pons Picó en data 17 de novembre de 2017 RE 2044

Realitzada la tramitació legalment establerta i vist l'Informe de Secretaria ,
per part d’aquest Ajuntament Plenari, i per unanimitat es va adoptar el següent:

ACORD

PRIMER. Triar a la Senyora Maria Teresa Pons Picó amb NIF  42.994.917-M qui
disposa  del  títol  de   suficient  i  requisits  exigits,  com a  Jutge  de  Pau  substitut
d’aquest Municipi

SEGON.  Donar  trasllat  del  present  Acord  al  Jutge  de  Primera  Instància  i
Instrucció del  Partit  Judicial,  que ho elevarà a la Sala de Govern ,  segon el  que
estableix l’article 101.3 de la Llei Orgànica 6/1985, d'1 de juliol, del Poder Judicial i
article 7 del Reglament 3/1995, de 7 de juny, dels Jutges de Pau

        Per part del Senyor Deudero del grup municipal PP es manifesta que, malgrat
la dimissió de la  Senyora  Maria Teresa Pons Picó sia una pèrdua important pel
partit, es una candidata amb un perfil excel·lent per desenvolupar aquest càrrec

      4..- Aprovació inicial de la Ordenança Reguladora del servei de utilització
de busties instal·lades en espai d’ús públic per habitatges ubicats en entorn
especials

    Per part del Senyor Batle s’explica la necessitat que es té de la modernització i
renovació de les busties en la actualitat instal·lades a la part de darrera de l’edifici
de  la  Casa  Consistorial   en  espai  d’ús  públic  per  habitatges  ubicats  en  entorn
especials que per la seva antiguitat estan amb molt mal estat de conservació. Així
mateix, donat aquesta renovació, es el moment de regular el seu ús a través de la
corresponent Ordenança Reguladora del servei 

     El Senyor Toni Marí del grup PSIB-PSOE demana si aquesta Ordenança regularà
totes les busties que hi  ha repartides per tot el Municipi,  contestant-li  el Senyor
Batle que no , que només regularà les busties instal·lades a la plaça, donada la
reforma de l’espai públic, a les altres zones hi ha altres sistemes de funcionament
que per ara van be.

     El Senyor Antonio Deudero del grup Municipal PP troba que l’aprovació d’aquesta
Ordenança es un bona noticia ja que així es donarà un millor servei

      La  Senyora Margalida Morell  de IPG explica que,  per  exemple les busties
instal·lades al nucli de Son Net no estan  en zona pública, per lo que se'ls ha de
donar un altre tractament

Considerant el màxim interès per a aquest Municipi sobre l'aprovació de la
Ordenança Municipal   que reguli  el  servei  d’utilització de busties instal·lades en
espais  d’ús  públic  per  a  habitatges  en  entorns  especials   amb  l'objecte  de
completant el que es disposa en les Lleis i Reglaments vigents.

Considerant que amb data 20 de novembre de 2017 es va emetre informe
de  Secretaria  en  relació  amb  el  procediment  i  la  Legislació  aplicable  per  a
l'aprovació de l’esmentada Ordenança Reguladora

Considerant que pels Serveis Municipals de es va redactar l'avantprojecte de
la  Ordenança Reguladora del servei d’utilització de busties instal·lades en espais
d’ús públic per a habitatges en entorns especials



Realitzada la tramitació corresponent i vista la competència del Ple, en virtut
dels articles 22.2.d) i 49 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del
Règim Local, i de l'article 102 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de
règim local de les Illes Balears, per part de l’Ajuntament Plenari, i per unanimitat es
va adoptar el següent

ACORD

PRIMER.  Aprovar  inicialment  la  Ordenança  Reguladora  del  servei
d’utilització de busties instal·lades en espais d’ús públic per a habitatges en entorns
especials, amb la redacció que a continuació es recull:

Ordenança reguladora del servei d’utilització de bústies instal·lades
en espais d’ús públic per a habitatges ubicats en entorns especials.

Article 1. Objecte

És objecte de la present ordenança la regulació del servei d’utilització de les bústies
instal·lades en el recinte de la plaça de l’Ajuntament per part dels propietaris i/o
llogaters  d’habitatges  ubicats  en  entorns  especials  regulats  al  Reial  decret
1829/1999, de 3 de desembre, mitjançant el qual s’aprova el Reglament pel qual es
regula la prestació dels serveis postals per la  per a l’entrega d’enviaments postals
ordinaris per qualsevol operador postal.

Article 2.  Àmbit d’aplicació

Podran accedir al servei, que serà de recepció voluntària, els propietaris i/o llogaters
dels habitatges ubicats en entorns especials.

Tenen la consideració d’entorns especials, en l’àmbit del municipi de Puigpunyent
els següents habitatges:

a) Les vivendes aïllades situades en entorns qualificats com a disseminats i estiguin
situades  a  més  de  250  metres  de  la  via  pública  habitualment  utilitzada  per
qualsevol dels serveis públics.

L’accés a la distribució d’enviaments postals mitjançant les bústies podrà ser utilit-
zat per qualsevol operador postal.

Article 3. Procediment d’alta i baixa del servei

Les persones que estiguin interessades en accedir al servei de bústies hauran de
presentar una sol·licitud a l’Ajuntament de Puigpunyent, acompanyant la següent
documentació:

- Una fotocopia del DNI o document equivalent.
- Escriptura de propietat de la parcel·la o contracte de lloguer en vigor.
- Número de compte corrent on s’han de realitzar les domiciliacions.

Els serveis administratius revisaran que la documentació presentada és correcta i
que es reuneixen els requisits per accedir al servei.

Revisada la documentació presentada i acreditat el compliment dels requisits, el
Batle dictarà una Resolució autoritzant la utilització del servei de bústia i procedint
a l’alta en el servei de la persona sol·licitant. En la mateixa resolució es fixarà el nú-
mero de bústia assignat.



La Resolució es comunicarà al sol·licitant i, en el cas que sigui autoritzada l’alta,
haurà de recollir les claus a les oficines municipals i abonar els imports que venguin
establerts en la corresponent ordenança fiscal.

Una vegada concedida l’autorització i alta en el servei, es prorrogarà anualment,
mentre no es sol·liciti la baixa pel beneficiari o s’acordi la caducitat mitjançant Reso-
lució de Batlia, amb audiència prèvia a l’interessat.

Les autoritzacions tindran caràcter personal i no podran ser cedides o arrendades a
tercers. El seu incompliment donarà lloc a la revocació de l’autorització i la conse-
qüent baixa del servei. 

Per donar-se de baixa en el servei s’haurà de presentar una sol·licitud a l’Ajunta-
ment de Puigpunyent i s’hauran de retornar les claus. En el cas que s’hagués abo-
nat alguna quantitat en concepte de dipòsit, es retornarà, prèvia comprovació de
que la bústia es troba en bon estat i no hi ha desperfectes. En cas contrari, el dipò-
sit no serà retornat.

Article 4. Obligacions dels usuaris

a) Utilitzar les bústies únicament per a servei postal.
b)  Utilitzar  les  bústies  de  manera  correcta  per  no  causar  desperfectes  en  les
mateixes.
c) Mantenir la bústia en bones condicions per tal de facilitar l’accés als repartidors
del servei postal.

Article 5. Manteniment

Serà responsabilitat de l’Ajuntament el manteniment de l’espai físic on es trobin
ubicades  les  bústies  i  la  reparació  i/o  substitució  de  les  mateixes  en  cas  de
desperfectes.

Disposició final

Aquesta ordenança entrarà en vigor una vegada transcorreguts quinze dies hàbils
des de la publicació de l’aprovació definitiva en el BOIB.

SEGON. Sotmetre  el  projecte  d’Ordenança  Municipal,  a  un  període
d'informació pública, per termini de trenta dies, mitjançant anunci publicat en  el
Butlletí  Oficial  dels  Illes  Balears i  en el tauler d'anuncis de la Corporació,  a fi  que el
veïnatge i  les persones legítimament interessades puguin examinar l'expedient i
formular reclamacions, objeccions o observacions. 

Així  mateix,  estarà  a  la  disposició  dels  interessats  a  la  seu  electrònica
d'aquest Ajuntament 

TERCER. Concedir  audiència prèvia a  les associacions veïnals i de defensa
de les persones consumidores i usuàries establertes en el seu àmbit territorial que
estiguin inscrites en el registre municipal d'associacions veïnals i les finalitats de les
quals guardin relació directa amb l'objecte de la disposició].

QUART. Facultar al Sr. Alcalde-President per subscriure i signar tota classe de
documents relacionats amb aquest assumpte.



5.- Aprovació  inicial Ordenança fiscal preu públic servei bústies

Per part del Senyor Batle, s’explica que, una vegada aprovada l’Ordenança
reguladora del servei d’utilització de bústies instal·lades en espais d’ús públic per a
habitatges ubicats en entorns especials, es fa necessari l’aprovació d’una Ordenança
fiscal reguladora del preu públic per la utilització de les esmentades busties

El Senyor Deudero el PP manifesta que el seu grup s’abstendrà a la votació
ja que no té clar la justificació de l’import

Seguidament, en compliment del que es disposa en el Text Refós de la Llei
Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per Reial decret Legislatiu 2/2004, de 5
de març, i en la Llei 25/1998, de 13 de juliol, de Taxes i Preus Públics, i atenent a la
Provisió  d'Alcaldia   a  l'informe  de  Secretaria  ,  a  l'Informe  d'Intervenció,  a  les
Ordenances  reguladores  dels  preus  públics  i  altres  documents  obrants  en
l'expedient.,  vist  l’informe  favorable  de  la   Comissió  d’Hisenda  de  data  23  de
novembre de 2017, vist  l'informe-proposta de Secretaria de data 20 de novembre de
2017, considera que es compleixen els requisits necessaris continguts en les Normes
legals citades anteriorment,  de conformitat amb l'article 46 del Text Refós de la Llei
Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per Reial decret Legislatiu 2/2004, de 5
de març, amb el vots favorables del Sr. Gabriel Ferrà Martorell,  Sra. M. Immaculada
Riera Matas  ,Sr. Francesc Canyelles Marqués, Sr. Joan Antoni Planells Rosselló i Sra.
Margalida Morell Martorell  de  IPG, Sr. Toni Marí Ensenyat, Sr. Eladi Tomàs Arruga,
Sra.  Maria  I.  Martorell  Pons  i  Sra  Aina  Matas  Pons  del  grup  PSIB-PSOE  i  les
abstencions del Senyor Antonio Deudero Mayans i Sra Margarita Martorell Ribot del
grup PP, es va adoptar el següent

ACORD

PRIMER. Aprovar inicialment l'establiment de la  Ordenança fiscal del preu
públic servei bústies següent:

Ordenança fiscal reguladora del preu públic per a la utilització del servei de
bústies instal·lades en espais d’ús públic.

Article 1. Fonament i naturalesa

A l’empara del que preveu l’article 41 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de
març, mitjançant el qual s’aprova el text refós de la llei reguladora de les hisendes
locals, l’Ajuntament estableix el preu públic per a la utilització del servei de bústies
instal·lades en el recinte de la plaça de l’Ajuntament, per a l’entrega d’enviaments
postals ordinaris per qualsevol operador postal.

Article 2.  Fet imposable

Constitueix el fet imposable la prestació del servei de bústies per part de l’Ajunta-
ment, que engloba tant l’activitat administrativa del servei com la del manteniment
de l’espai.

Article 3. Subjectes passius

Són subjectes passius les persones que es beneficiïn de la prestació del servei.

Article 4. Preu del servei, meritació i pagament



a)  Dipòsit:  una  vegada  concedida  l’autorització  i  alta  en  el  servei  de  bústies  i
prèviament a la recollida de les claus, el beneficiari haurà d’abonar la quantitat de
30 euros en concepte de dipòsit. Aquest dipòsit serà retornat una vegada es sol·liciti
la baixa i es retornin les claus.

El  dipòsit  s’haurà  d’abonar  mitjançant  transferència  bancària  en  el  número  de
compte que proporcioni l’Ajuntament en el moment recollida de les claus.

b) Quota anual: El beneficiari haurà de satisfer una quota anual de 40 euros per l’ús
i el manteniment del servei. 

L’obligació a pagar la quota neix:

- En el moment de concessió de l’autorització i alta del servei. En aquests supòsits
la quota es prorratejarà per trimestres.
- Quan ja es disposa d’autorització, dia 1 de gener de cada any

La quota anual s’abonarà mitjançant domiciliació bancària en el moment de l’alta
del servei o, en el cas de bústies ja autoritzades, entre dia 15 de gener i dia 16 de
febrer de cada any.

En el cas de baixa abans de finalització de l’any natural, es prorrogarà la quota per
trimestres naturals i es procedirà a la devolució de la quantitat corresponent.

Disposició final

Aquesta ordenança entrarà en vigor una vegada transcorreguts quinze dies
hàbils des de la publicació de l’aprovació definitiva en el BOIB.

SEGON. Donar a l'expedient la tramitació i publicitat preceptiva, mitjançant
exposició del mateix en el tauler d'anuncis d'aquest Ajuntament i en el BOIB per un
termini de trenta dies hàbils.

Durant aquest termini  podrà ser examinat per qualsevol interessat en les
dependències  municipals  perquè  es  formulin  les  al·legacions  que  s'estimin
pertinents. Així mateix, estarà a la disposició dels interessats a la seu electrònica
d'aquest Ajuntament 

TERCER. Considerar  definitivament  adoptat  l'Acord,  en el  cas  que no es
presentessin reclamacions a l'expedient, en el termini anteriorment indicat.

 6.- Adhesió a la declaració de Sevilla: el compromís de les ciutats per
la economia circular

       El Senyor Batle pren la paraula per explicar que la següent declaració , és una
declaració marc dintre la FEMP, que compta amb el suport dels grups majoritaris de
l’estat espanyol





L’esmentada declaració es aprovada per unanimitat

   7.-  Ratificació  acord  de  la  Junta  de  Govern  damunt  la  Declaració
Institucional del CIM pel dia Internacional contra la violència a les dones

   Per part del Senyor Batle, es dona compte de l’acord de la Junta de Govern
damunt la Declaració Institucional del CIM pel dia Internacional contra la violència a
les dones de data 23 de novembre de 2017 que diu:

3.- Declaració Institucional pel  Dia Internacional contra la violència
cap a les dones



          Ates el Dia Internacional contra la violència cap a les dones que es celebra el proper
 25 de novembre,, per part d’aquesta Junta de Govern, i per unanimitat es va acordar:

PRIMER.- Aprovar la següent declaració Institucional: 

«  La violència  contra  les  dones és  una  terrible  xacra  social  que no  cessa
malgrat els esforços de molts agents socials, especialment el moviment feminista, i
de les mesures duites a terme per les administracions públiques. Això és a causa del
complex entramat sociocultural que l’alimenta i fomenta.

La  violència  contra  les  dones  és  un  problema  d'enormes  dimensions  i
conseqüències.

L'Agència  Europea  de  Drets  Fonamentals  (FRA)  feia  públiques  en  la  seva
enquesta de 2014 xifres molt preocupants: 13 milions de dones amb edats d'entre 18-
74 anys, havien experimentat violència física durant els 12 mesos previs a l'enquesta;
3,7 milions havien sofert violència sexual; el 18% de les dones de la UE havien estat
objecte d'assetjament a partir dels 15 anys; i el 12% de les enquestades havien patit
alguna forma d'agressió o incident sexual per part d'un adult abans dels 15 anys, la
qual cosa equival a 21 milions de
dones a la Unió Europea.

Al nostre país, les xifres oficials i les de les organitzacions civils mostren uns
nombres molt similars, com similars ho són les xifres de la nostra Comunitat Autònoma.

Els avanços són indubtables tant en matèria legislativa com en l'ampliació de
condició de víctima, a dones que per variats motius no han interposat denúncia penal,
però que la seva situació està avalada per informes dels serveis socials. Al nostre Estat
disposem d'un marc legislatiu a través de la Llei  Orgànica de Mesures de Protecció
Integral contra la Violència de Gènere, també la llei 11/2016, de 28 de juliol, d’igualtat
de dones i homes.

A més, es desenvolupen protocols de detecció de víctimes de violència masclista
als serveis d’urgències i atenció primària i es creen Unitats de Suport. És especialment
important la consideració com a víctimes, de les filles i fills de les dones maltractades, i
la protecció expressa a orfes i òrfenes.

A  les  Illes  Balears  hem  de  destacar  també  el  Pacte  contra  les  violències
masclistes que es va posar en marxa ara farà un any. Un gran pacte institucional, polític
i social que té diferents objectius per prevenir i combatre les violències masclistes, i que
ha suposat el major esforç pressupostari que mai ha fet un Govern: 13 milions d'euros
fins a 2020 per a treballar polítiques transversals des de les diferents conselleries. Una
de les primeres grans mesures per aquest 2018 és que les dones en atur víctimes de
violència, tendran garantida una feina per 1 any per poder tirar cap endavant.

El  Consell  de  Mallorca aplaudeix  aquest Pacte,  es compromet a  implementar
aquestes mesures  al  nostre territori  insular,  i  aspira  a seguir  aprofundint  per dur a
terme l'esperit que emana del Conveni d'Istanbul, que Espanya va ratificar en 2014, en
el qual es considera violència contra la dona la que impliqui  danys o sofriments de
naturalesa física, sexual, psicològica o econòmica, i no solament l'exercida per la parella
i/o ex-parella, i que obliga a donar a totes aquestes violències el mateix tractament.

En la resposta integral davant les violències masclistes, les administracions locals
són una peça clau i juguen un paper fonamental. Els Ajuntaments, per la seva pròpia
definició com a institució més propera a la ciutadania i a les necessitats socials, suposen
el  primer  estament  en  la  prevenció  així  com  en  l'atenció  a  través  d'informació,



assessorament, protecció i acompanyament a les dones víctimes i a les seves filles i fills.
És imprescindible dotar de nou als Ajuntaments de les seves competències en matèria
d'igualtat. És necessari i imprescindible comptar amb les estructures municipals i la seva
implicació en la lluita contra la violència de gènere, i per a això és fonamental dotar-los
de recursos adequats.

Hem de ser molt conscients que la violència de gènere enfonsa les seves arrels
en la històrica desigualtat que han tingut, i encara segueixen tenint les dones, com a
conseqüència del patriarcat existent en les nostres societats, per això és fonamental
abordar  la  seva  eradicació  des  de  les  polítiques  d'igualtat,  des  del  feminisme;  per
afavorir una cultura de la igualtat enfront d'una cultura de la submissió.

Només es podrà acabar  amb la violència cap a les dones si  es reconeix que
aquesta xacra és estructural, que són moltes i variades les violències masclistes, i que la
solució passa per la implicació de tota la societat. Per aquesta senda hem de caminar.»

SEGON.-  Traslladar el present acord a l’Ajuntament Plenari a la primera sessió
que per aquest es celebri per la seva ratificació

        Aquest acord es ratificat per unanimitat

        8.- Moció del grup Municipal PSIB- PSOE RE 2040/2017

       Es procedeix a llegir la Moció del grup Municipal PSIB- PSOE RE 2040/2017, que
diu: 



    El Batle pren la paraula per explicar que referent a l'exposició de motius comparteix
algunes de les reflexions que s'apunten però que hi ha una errada important al segon
punt d'aquesta exposició de motius.

   L'ordenança  municipal  no  contempla,  en  cap  moment,  que  sigui  competència
municipal "la reparació  i bon estat de les casetes de comptador "tal i com s'explica a
la  moció  del  PSOE.  Són  els  propietaris  que  construeixen  la  caseta,  segons  les
instruccions  de  l'ajuntament  contemplades a  l'ordenança,  i  responsables  del  seu
manteniment  i  conservació.   Aquest  fet  fa  que  la  moció  presentada deixi  de  tenir
sentit. Afegir que a aquesta exposició es parla de "moltes casetes en mal estat" i que a
dia d'avui en tenim de localitzades i  comptabilitzades unes 17, entre Puigpunyent i
Galilea.

Pel que fa a les propostes d'acord:

     El punt 1. No estem en disposició de poder comptabilitzar totes les reparacions
fetes, ja que dins les tasques diàries de l'operari d'aigua hi ha aquestes tasques.

       El punt 2 . La part que el rebut contempla 

      El punt 3. Pel mateix motiu que s'apunta al punt 1, no és possible comptabilitzar
quina  part  de  la  retribució  de  l'operari  s'ha  destinat  a  la  reparació,  conservació  i
manteniment de comptadors.

      El punt 4. Com ja s'ha apuntat abans a dia d'avui localitzades unes 12 casetes a
Puigpunyent i unes 5 a Galilea

     El punt 5. Referent a l'estat dels comptadors dir que están en bon estat i que a
mesura que es detecta alguna incidència es procedeix a solucionar. Pel que fa a les
casetes s'enviarà un escrit als propietaris, responsables del seu manteniment, per tal
que es prenguin les mesures pertinents per arreglar els desperfectes existents.

    Per tot l'exposat el sentit del vot del Grup dels Independents serà en contra de la
Moció presentada pel Grup Municipal Socialista PSOE.

     El Senyor Deudero del PP intervé i diu que aquestes qüestions que es plantegen
en lloc de moció seria mes adient plantejar-les com pregunta amb sol·licitud de



resposta escrita, per lo qual el seu grup votarà en contra. Està a favor de donar la
informació i de que s'efectuí un control de l’equip de govern, però està en contra de
la forma empleada

     Passada la moció a votació aquesta es desestimada amb els vots a favor del Sr.
Toni Marí Ensenyat, Sr. Eladi Tomàs Arruga,  Sra. Maria I. Martorell Pons i  Sra Aina
Matas Pons del grup PSIB-PSOE i els vots en contra del  Sr. Gabriel Ferrà Martorell,
Sra. M. Immaculada Riera Matas  ,Sr. Francesc Canyelles Marqués, Sr. Joan Antoni
Planells Rosselló i Sra. Margalida Morell Martorell  de  IPG, i  Senyor Antonio Deudero
Mayans i Sra Margarita Martorell Ribot del grup PP

          9.- Moció del grup Municipal PSIB- PSOE RE 2041/2017

       Es procedeix a llegir la Moció del grup Municipal PSIB- PSOE RE 2041/2017, que
diu: 



     El Senyor Batle pren la paraula i manifesta que tal i com s'ha manifestat a
l'anterior  moció,  cal  apuntar que a aquesta moció també es pot estar d'acord i
compartir  part de l'exposició de motius.

No  podem  més  que  compartir  que  la  millor  manera  de  reforçar  la
conscienciació és l'exemple de bona gestió i consum d'aigua potable. Hi ho deim
perquè ho compartim amb fets. Aquest ajuntament des de que el presidesc ha fet
una aposta clara per millorar la gestió i evitar les fuites d'aigua, no només potable si
no  també  residual,  amb  obres  de  substitució  de  xarxes  .  S'han  acomes  obres
d'aquest tipus davant polítiques de dotació de nova xarxa però no de substitució de
la vella que es trobava en mal estat per altres equips minicipals.

Obres com la dels carrers des Trast, Na Beltrana i nova de na Beltrana, en
una primera fase. Una segona fase completant a totalitat de na Beltrana. 

     Actuacions  fetes  a  algun  tram  del  carrer  Major.  Totes  aquestes  obres  ja
executades. Però no acaba aquí. Al Pla Especial del 2017 tornam apostar per fer
actuacions de renovació de xarxes. Tenim aprovat un projecte que contempla l'altre
part del carrer des Trast, Es Planet i Nova d'Estallencs.

     Hem  contractat  empreses  per  detecció  de  fuites  dins  rústic  amb  noves
tecnologies com és l'Helio.

     Però  no  només  hem fet  fortes  inversions  en  millorar  la  xarxa,  també  en
infraestructures tant als pous subministradors com als dipòsits distribuïdors. Sense
oblidar les instal·lacions municipals, sobre tot a la piscina municipal.

       Som conscients que encara queda feina per minvar a 0 % de pèrdues, però
creim que queda fora de tota dubte que el camí adequat és aquest i que seguirem
apostant per fer inversions en aquest sentit.

      Pel que fa a la proposta d'acord, no tenim cap problema per, si el Grup del PSOE
retira la moció ,de fer-li arribar aquestes dades, dins el termini que sigui necessari
per preparar-les,. En el cas que no es retiri, el sentit del vot del Grup Independent
serà en contra.



     Per part del Senyor Deudero del PP es manifesta que el seu grup votarà en
contra per la mateixa argumentació que al punt anterior

   Passada la moció a votació aquesta es desestimada amb els vots a favor del Sr.
Toni Marí Ensenyat, Sr. Eladi Tomàs Arruga,  Sra. Maria I. Martorell Pons i  Sra Aina
Matas Pons del grup PSIB-PSOE i els vots en contra del  Sr. Gabriel Ferrà Martorell,
Sra. M. Immaculada Riera Matas  ,Sr. Francesc Canyelles Marqués, Sr. Joan Antoni
Planells Rosselló i Sra. Margalida Morell Martorell  de  IPG, i  Senyor Antonio Deudero
Mayans i Sra Margarita Martorell Ribot del grup PP

       10.-   Decrets de Batlia del  303/2017 al 339/2017

        No hi ha intervencions a aquest punt de l’ordre del dia

       11.- Control de l'equip de govern actes dels dies 24 d’octubre i 2,9, i 16
de novembre de 2017

        El Senyor Toni Marí del grup PSIB-PSOE fa les següents preguntes:

       En rel·lació al contracte de Gram d’assistència tècnica ambiental i gestió parc verd ,
es va fer l’adjudicació mitjançant un contracte menor ? A lo que contesta la Senyora Margalida
Morell que es procediment va ser mitjançant concurs 

En rel·lació a dues factures de Maties Sampol Martorell  pel mateix concepte    de
reparació coberta del gimnàs de l’escola,  sol·licita aclariment, a lo que li contesta el Senyor
Francesc Canyelles Marqués , que  de l’esmentada obra hi ha varies factures que es
van aprovant a mesura de que es van fent les feines. Quan es varen col·locar les
plaques solars es varen detectar que hi havia goteres . No es descarta sol·licitar el
reembors de les despeses de reparació  de la Conselleria
 
        12.- .- Torn d'urgència

  No hi ha intervencions a aquest punt de l’ordre del dia

        13.- .- Precs i pregunte

   Per part del Senyor Batle es suggereix que el proper plenari ordinari previst pel proper
dia 26 de desembre, segona festa de Nadal,  es podria celebrar el dia 19. La totalitat
dels presents mostren la seva conformitat

             I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió essent les
vint-i-una hores trenta minuts,  i s’estén la present acta que autoritza i signa amb
mi, la Secretaria Interventora , la qual cosa certifico.

El Batle             La Secretaria Interventora 
Gabriel Ferrà Martorell                                             Margalida Mulet Cañellas
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